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Cooperativa de Con'sum destini a tfnstitucions 
d’obra de cultura o de beneficencia mèdiques, a 
partir del balanç de 31 de desembre de 1929, i 
en compliment de l’article 25 del seu estatut, si- 
gui lliurada a la Caixa de Beneficència del Sin
dicat de Metges de Catalunya com a donatiu 
d’aquesta Institució.

“Que no essent limitada la part que es pot 
destinar a aquests fins la Junta General acordi 
que sigui assenyalada en un minim del 50 % del 
superávit que s’obtingui pels esmentats excesos 
de percepció.— Per la Comissió de la Caixa de 
Beneficència, El Président, Dr. Fontbona.”

A continuado es llegeix l’informe del Con
sell que està redactat en els següents termes:

“ El Conseil Administratiu en la sessió del dia 
19 del corrent estudià aquesta proposició i acor- 
dà d’informar en el sentit que bo i veient amb 
molta simpatia el proposât per la Comissió de la 
Caixa de Beneficència entén que tal vegada es 
prematur d’acceptar la idea, puix no li és possi
ble de moment de resoldre sobre aquesta qües- 
tió per quant el primer balanç no es formali
zará fins a 31 de desembre de 1929, si bé, cas 
que es produeixin beneficis, i en compliment de 
l’Estatut que en destini una part a obres de cul
tura i beneficènda, serà sempre, naturalment, 
preferida la Caixa de Beneficència malgrat no 
es pot assenyalar en principi la part que s’hi po
drá destinar.”

Posada a discussió la proposició, el Sr. Se
cretari amplia l’informe del Consell palesant el 
bon desig de la Cooperativa vers la Caixa de Be
neficència, però, fent notar els inconvénients 
d’assenyalar ja des d’un principi una part fixa 
dels beneficis i, majorment, quan aquesta es con
creta en un 50 % que creu excessiu, car també

s’ha de pensar en qué els socis cooperadors tro- 
bin a fi d’any el benefici a qué tenen dret.

Intervenen els Drs. González i Mora, Mora
gas i Ramírez, Canal, Pareja, i d’altres, tots els 
quals coincideixen amb el criteri del Consell.

Posât a votació s’aprova per unanimitat reco- 
llir l’esperit de la proposició d’acord amb l’in
forme que ha presentat el Consell.

No havent-hi altres proposicions presentades 
es passa a Tapartat destinât a precs i preguntes.

El Dr. Canal demana que es reparteixi pro- 
füssament a tots els associats de Catalunya i 
Balears notes de preus dels articles que pugui 
subministrar la Cooperativa. El Dr. Fernández i 
Pellicer li contesta que aquest és el criteri del 
Consell que àdhuc disposa d’un empleat per a 
visitar tots els metges, que de moment ha comen- 
çat pels de Barcelona i després visitará ais fo- 
rans.

A  continuació el Dr. Moragas i Ramírez de
mana al Consell que estudiï la possibilitat de ma
nufacturar alguns articles àdhuc establint una 
petita industria. El Dr. Fernández i Pellicer diu 
que el Consell ja té en compte l’atinada obser
vado del Dr. Moragas i espera que amb el temps 
podrá fer alguna cosa en aquest sentit.

Sense altre assumpte es procedeix a llegir 
aquesta acta que és aprovada. i es nomenen per 
a signar-la els Srs. Alfred Canal, August Brossa 
i Emili Moragas.

I sense altre assumpte la Presidència declara 
dosa la Junta General Ordinària de la Coopera
tiva, essent les vint-i-quatre hores del dia vint-i- 
dos de juny de 1929.

El Président, Jaume Peyrí.— El Secretari, En
ríe Fernández i Pellicer.— Els Delegats, Alfred 
Canal, August Brossa i Emili Moragas.


